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Anteckningar från mötet 
Föregående mötesanteckningar: 

• Inget nytt om ”brödburkarna” vad vi vet ifrån CFH. Vi inväntar beslut kring det. 
 

Elrullstolar: (upphandling, synpunkter sortiment, avvikelser, nyheter) 
• Maria presenterar det nya sortimentet av elrullstolar. Avtalsstart 250501 och 

250601 
 

• Ett par representanter från gruppen som vill/kan vara med i ett arbete kring 
Uppföljning av förskriven elrullstol. Första mötet fysiskt 2 april kl 13.30 här på 
CFH. Resten av mötena är planerade att vara digitala. Gruppen får fundera 
och återkomma 
 
Färdiga representanter i gruppen är: Johanna Niklasson (Örebro kommun), 
Patricia Hjulström (Kumla kommun). Från CFH Maria Matteusson, Charlotte 
Carling, Thomas Fürsth (EC tekniker), Kristin Lundgren (EC HME) ev. även 
tekniker tillkommer. 

 
• Diskussion kring hur man kan få in data om vilka som har elrullstolar inom 

olika områden. Problem kan uppstå t.ex. då HSE i Örebro kommun har hela 
kommunen.  

 
• Diskussion kring underskriften som tidigare gjordes av patient och förskrivare i 

samband med utlämningen. Gruppen upplever att det var ett bra dokument för 
att visa på att patienten har tagit del av information om t.ex. användning eller 
ej bruka alkohol i samband med körning. Höll inte juridiskt därav togs det bort. 

 
• Diskussion kring de patienter som kör lite, men vid FU får tillbaka elrullstolen 

då det finns speciella skäl till att sträckan är kort men t.ex. frekvensen är 
korrekt. Bra om det dokumenteras av arbetsterapeuter då CFH inte 
dokumenterar det. Speciellt när det blir en annan arbetsterapeut vid nästa FU.  



 
Det kan finns möjlighet att CFH börjar dokumentera det, men det görs inte 
ännu. Vid FU kan man se hur mycket den laddas, varit ett fall där den stått på 
laddning i 2000 timmar i följd. Därmed används den inte (83 dagar). Eller ett 
fall där patienten haft elrullstolen i 2 år och bara kört 2 timmar.  
 
CFH hör av sig om elrullstolen körts mindre än 50 timmar per år. Elrullstolen 
står då kvar på CFH och kontakt tas med förskrivare. Elrullstolen lämnas bara 
åter till patienten om arbetsterapeuten anser att den ska det. 
 
Fråga: Joystickstyrda elrullstolar: Patienter efterfrågar något att ha varor i vid 
inköp. Svar: Det som finns är väskkrokar. Ett annat tips är en ryggsäck som 
man hänger på magen, om man inte kan få hjälp med att få kassarna 
hängande på rullstolen. 
 
Fråga: Behöver elrullstolarna verkligen stå i 10 grader? Tidigare har det varit 5 
grader. Svar: Det blir fukt och kondens som står i elektroniken som inte torkar 
upp vilket leder till problem med rost, ärgning och att stoppning kan börja 
mögla. För att få en acceptabel laddning bör det ske i temperaturer över 10 
grader. För att få en full laddning behövs en temperatur på runt 20 grader. 
 

• Ny upphandling startat i klasserna där vi har Real6100 (A1) Q300 M mini (B1) 
och M3 enkel (B2). Avtalsstart är 260201. 

 
Ramper: (upphandling, synpunkter sortiment, avvikelser, nyheter) 

• Tröskelramperna Quickramps. Svårt att sätta fast de monteringsplattor som 
finns med. Det finns pilar på ovansidan som man kan markera på tröskeln och 
klistra först. Alternativt böja upp den i ena kanten och sätta dit dem allt 
eftersom.  
Det är också ok att använda Quicktejp istället för monteringsplatta oavsett 
rampens höjd. 

 
• Quickramp har levererats ihoprullade. Blir böjda och det håller i sig vilket gör 

det svårt att prova. Behöver då lägga böcker på med mera för att tynga ut 
dem.  
Konsulent tar det med lagerchef för att det ska levereras korrekt till 
förskrivarna. 

• Hur höga Quickramps går det att få? Den finns till 6 cm, men man får vända 
sig till konsulent för höjder som inte finns i sortimentsöversikten. 



• Tänk på Quickramps i stället för att bygga ihop Excellent då det är svåra att 
bygga ihop sektioner med flera lager (Quickramp är 1 m breda och Excellent 
75 cm) 

• Trösklar i sektioner. En lösning som görs ute att är att bygga flera på varandra. 
Oklart vad företaget säger. Krävs en bedömning av förskrivaren om hur stadigt 
det ligger. 
 

 
Hemsidan: (Information Frågor/ synpunkter) 

• Hör av er om länkar som inte fungerar till Charlotte Carling.  
Ändring på hygien: där fel brukarvikt stod för Kulan. Det har stått för låg vikt, 
ska vara 150 kg. 

• Hör av er om ni saknar något i dokumenten. T.ex. att man önskar mer bilder 
på tillbehör (har gjorts på t.ex. hygien) 

 
Övriga frågor: 

• Prenumererar alla på nyhetsbrevet? 
• Malin Persson ny konsulent, manuella rullstolar. 
• Kristin Lundgren ny enhetschef på HME. 
• Erika Nordin kommer att jobba med Sesam och journalsystem.  
• Annika Knutsson, sjukgymnast börjar i slutet på maj. Kommer ta över gå/stå, 

träningshjälpmedel, aktivrullstolar och vara med vid bedömningar. 
• Pernilla Hedlund jobbar även med elrullstolar till viss del. 
• Vi börjar få svårt att klara köerna p.g.a. att det varit för få konsulenter ett tag. 

Elrullstolarna har påverkats av att det varit många utdömda elrullstolar som 
kräver snabb utprovning av ny, vilket även får köerna att öka. 

• Östernärke har nu en egen organisation. Hemvård, vårdboende och LSS sitter 
nu tillsammans på Askenäs. 

• HSV Nordost och nordväst kommer att flytta in på Skebäcks vårdcentral i höst. 
 
Nästa möte: 

• 251016 kl 9.00 Konferensrum 1, CFH. På plats.  
Den som önskar vara med på Teams hör av sig till Maria för att få en länk 
veckan innan mötet. 
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